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En el local de la Comisión de Fiestas, siendo las 20:30 horas del viernes veintiséis de
septiembre de dos mil tres, se reunieron los componentes del Consell Esportiu Municipal y
cuyos nombres abajo se expresan, al objeto de celebrar reunión ordinaria que preside el Sr.
Concejal de Deportes José Manuel Sánchez Murillo

ASISTENTES:

JOSE MANUEL SÁNCHEZ MURILLO CONCEJAL DEPORTES
JOSEP REVERT SAMPER CONCEJAL DEL BLOC
VANESSA VAÑÓ PEREZ CONCEJAL DEL PP
ERNEST BERENGUER PONT SECRETARIO
JOSE JORGE BELDA CALABUIG REPRESENTANTE ATLETISMO
JORDI BERENGUER VALLS REP. FRONTENIS
JOSE VICENTE DOMENECH VALERO REP. GIMNASIO
LEONARDO FERRE BODI REP. VOLEIBOL
FRANCISCO MAYOR CALABUIG REP. TIRO OLIMPICO
ANTONI SANJUAN FRANCES REP. BASQUET
CARMEN VAÑO TORMO REP. TENIS
JOSE VIDAL MARTINEZ REP. FUTBOL SALA
ELVIRA VAÑO FERRE DIRECTOR C. FUNDACION RIBERA
JUAN FRANCISCO MAS MATAIX REP. ESCUELA DE FUTBOL
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1.- LECTURA Y APROBACION SI PROCEDE DEL ACTA ANTERIOR

Se da lectura al acta del 19 de julio de 2003 y el Sr. Presidente pregunta si hay alguna
observación al respecto.

Antoni Sanjuan manifiesta que en el apartado 3 sobre la competición de motociclismo
no se aprobó por unanimidad que este año se hiciera en el campo de fútbol sino que fue un
acuerdo entre Ayuntamiento, el representante del Fútbol y el del motociclismo.

Se aprueba por unanimidad incluyendo el cambio referido.

2.- INFORME DE LAS 24 HORAS DEPORTIVAS

José Manuel Sánchez Murillo dice que fue un éxito en el aspecto deportivo y en el de
convivencia como también en asistencia de público.

Agradece a todos los presidentes, juntas directivas, deportistas su apoyo y trabajo
durante la competición. Y en especial agradece el trabajo realizado por Alberto Aracil y Ginés
García.

3.- CARNET POLIDEPORTIVO, GIMNASIO Y PISCINA

El Concejal de Deportes José Manuel Sánchez expone la necesidad de separar la
piscina municipal del carnet del polideportivo y del gimnasio y crear un bono especial para
los meses de verano de piscina. Y que dichos carnets subirían como mucho el IPC.

Antoni Sanjuan dice que no deberían de subir los carnets ya que si no entra la piscina
éstos de por si ya son más caros.

José Jorge Belda dice que lo que se paga en Banyeres de Mariola es muy poco.
Josep Revert manifesta que no se puedo subir para dar más servicio, sino que el

servicio se tiene que dar cueste lo que cueste.
Carmen Vañó argumenta que un de los problemas mas grave en el polideportivo es la

sanidad, que los servicios suelen estar muy sucios y es imposible entrar en ellos.
Según José Vicente Domenech lo mejor sería realizar una campaña de concienciación

para mentalizar a la gente del buen uso y conservación de las instalaciones.
A continuación hay un pequeño debate sobre la posible delincuencia tanto en el

polideportivo como en el pueblo en general y que legalmente el conserje denuncie ante la
policía local los posibles altercados que haya.
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4.- DESIGNACIÓN DE UN COORDINADOR DEPORTIVO

José Manuel Sánchez dice que la figura del coordinador deportivo es un simple
administrador del deporte.

Para Juan Francisco Más no hace falta un coordinador porque los deportes funcionan
por ellos mismo, cada club o asociación deportiva hace el trabajo.

Antoni Sanjuan contesta argumentando que en el caso del deporte escolar si hace falta
un coordinador para que funcione.

Elvira Vañó manifiesta que el deporte escolar no está organizado y que lo que si que
hay son muchas escuelas deportivas en los clubs.

José Manuel Sánchez dice que se podría crear la figura del coordinador deportivo al
mismo tiempo que las escuelas deportivas, o en todo caso, a lo mejor, aún sería mejor tener
monitores antes que el coordinador.

Antoni Sanjuan plantea para la temporada que viene, que este previsto como hacer
funcionar el deporte (coordinador, deporte escolar, escuelas deportivas)

5.- DESIGNACION DEL REPRESENTANTE EN EL CEM DE LOS DEPORTISTAS
FEDERADOS

José Manuel Sánchez propone a Francisco Ribera Romero porque puede aportar
experiencia.

José Jorge Belda pregunta si tienen que ser federados en equipos de Banyeres de
Mariola y Leonardo Ferre dice que se supone que sí.

Antoni Sanjuan expone que esta figura no es precisa ya que todos los equipos
federados están representados en este Consejo.

Al final se decide hablar con Francisco Ribera y si el quiere pertenecer al CEM se
aprobaría su inclusión.

6.- DESIGNACION DEL REPRESENTANTE EN EL CEM DE LOS PROFESORES
DE EDUCACIÓN FÍSICA, MONITORES DIPLOMADOS, DEPORTISTAS
DESTACADOS Y OTRAS PERSONAS COLABORADORAS EN EL DEPORTE

Carmen Vañó propone al monitor de tenis Raúl Sánchez Sentana.

Josep Revert a Joan Carles Estany.

Leonardo Ferre dice que es mejor esperar a otra reunión para ver si hay más
monitores, entre ellos del deporte escolar.
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Se acuerda dejar en suspenso esta designación.

7.- DESIGNACION DEL REPRESENTANTE EN EL CEM DE DISCIPLINAS
DEPORTIVAS QUE NO NECESITEN USAR LAS INSTALACIONES DEPORTIVAS

Antoni Sanjuan dice que no es necesario crear esta figura.

Quedando también este representante sin designación.

8.- RUEGOS Y PREGUNTAS

Antoni Sanjuan ruega que se convoque a la Junta Directiva cuanto antes para poder
empezar a trabajar.

Francisco Mayor manifiesta que el próximo 9 de octubre los siguientes deportistas:
Pedro Cortés Camarasa, Demetrio García Barrientos, Gilberto Belda Pons, Pablo

Martínez Martínez, Alejo Sirera Serrano y Francisco Mayor Calabuig, representarán a
Banyeres de Mariola en el Campeonato de España de Tiro Olímpico.

También expone la necesidad de poner ventiladores en el pabellón cubierto para la
entrega de trofeos de las 24 horas, para así poder bajar la temperatura tan alta que suele haber
ese día.

Y que en el Trofeo San Jorge de Tiro Olímpico participaron 99 personas de otras
localidades y provincias.

Elvira Vañó se sorprende por la falta de asistencia de los Directores de los otros
Colegios, dada la importancia del asunto a tratar del Deporte Escolar.

Elvira dice que en Fundación Ribera había varios monitores del Ayuntamiento en
horario extraescolar para la práctica del deporte, pero que había muy pocos niños y por tanto
no se saca el partido a estos monitores. También que el profesor de Educación Física ya hace
su jornada laboral y que es bueno que hay otros monitores. Y al mismo tiempo las APAS
también tendría mucho que decir al respecto.

José Vidal dice que el fútbol sala tiene previsto empezar el 4 de octubre aunque
todavía no es seguro.

Josep Revert pregunta a Carmen Vañó sobre el horario de la Escuela Tenis,
respondiendo ésta que de lunes a viernes desde la 9 de la mañana hasta las 10:30 noche y
sábados por la mañana de 9 a 14 horas. José Revert manifiesta que el Club de Tenis
monopoliza las pistas de tenis por el horario tan amplio que abarca y que tendrían que tomar
medidas al respecto como la de reducir horarios.

Carmen Vañó argumenta que no monopolizan nada, que hay dos pistas de tenis y ellos
juegan en sólo una pista, la cual, ha sido dejada por el Ayuntamiento para poder crear la
Escuela Deportiva. La otra pista está libre y que eso se puede comprobar preguntando al
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conserje el cual tiene las hojas para que la gente con carnet del polideportivo que lo desee
pueda reservar la pista. Y que la pista que utilizan tiene un horario tan amplio porque la
Escuela Tenis tiene estos momentos más de 140 alumnos. Y que el presupuesto que maneja
en estos momentos el tenis es muy elevado porque hay un monitor titulado contratado por el
Club de Tenis que ejerce su trabajo de lunes a domingo sin ningún día de descanso. Que todo
esto existe sin ningún afán de negocio ni de nada parecido. Que si el Ayuntamiento es
partidario de la Escuelas Deportivas Municipales el Club de Tenis Asociación sin ánimo de
lucro también los es, que en el momento que el Ayuntamiento quiera asumir su gestión sin
ningún tipo de problema se la traspasamos ya que la Escuela está formado simplemente
porque el Ayuntamiento nunca a creado Escuelas Deportivas y hemos tenido que ser los
mismos ciudadanos los que las creemos siempre con su permiso.

Carmen Vañó sigue diciendo que si el problema es de pistas hay más soluciones que
recortar horarios, ya que si hay tanta demanda en este deporte, una solución viable sería la
construcción de más pistas.

También dice que en el deporte en Banyeres de Mariola hay cosas muy importantes,
pero la más, es la base, la Escuela.

Josep Revert dice que él transmite las quejas de los ciudadanos y que en este caso la
solución es la de que la Escuela siga utilizando sólo una pista quedando libre la otra y que se
pongan carteles por el polideportivo informando que para reserva pista de tenis se avise al
conserje.

José Manuel Sánchez propone el que se incluya en el acta de este Consejo los
ganadores de las 24 Horas Deportivas, para que así conste y no se pierdan estos datos.

Se adjunto anexo de los ganadores de las 24 horas deportivas

Y no habiendo más asuntos que tratar fue levantada la sesión, siendo las 22:30 horas,
de la que yo, Ernest Berenguer Pont, secretario doy fe.

EL PRESIDENTE EL SECRETARIO.

José Manuel Sánchez Murillo Ernest Berenguer Pont
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En el local de la Comissió de Festes, sent les 20:30 hores del divendres vint-i-sis de
setembre de dos mil tres, es van reunir els components del Consell Esportiu Municipal i els
noms dels quals a baix s'expressen, a fi de celebrar reunió ordinària que presidix el Sr.
Regidor d'Esports José Manuel Sánchez Murillo

ASSISTENTS:

JOSE MANUEL SÁNCHEZ MURILLO REGIDOR ESPORTS
JOSEP REVERT SAMPER REGIDOR DEL BLOC
VANESSA VAÑÓ PEREZ REGIDOR DEL PP
ERNEST BERENGUER PONT SECRETARI
JOSE JORGE BELDA CALABUIG REPRESENTANT ATLETISME
JORDI BERENGUER VALLS REP. FRONTENNIS
JOSE VICENTE DOMENECH VALERO REP. GIMNÀS
LEONARDO FERRE BODI REP. VOLEIBOL
FRANCISCO MAYOR CALABUIG REP. TIR OLÍMPIC
ANTONI SANJUAN FRANCÉS REP. BÀSQUET
CARMEN VAÑO TORMO REP. TENNIS
JOSE VIDAL MARTINEZ REP. FUTBOL SALA
ELVIRA VAÑO FERRE DIRECTOR C. FUNDACIÓ RIBERA
JUAN FRANCISCO MAS MATAIX REP. ESCOLA DE FUTBOL
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1.- LECTURA I APROVACIÓ SI PROCEDIX DE L'ACTA ANTERIOR

Es dóna lectura a l'acta del 19 de juliol del 2003 i el Sr. President pregunta si hi ha
alguna observació respecte d'això.

Antoni Sanjuan manifesta que en l'apartat 3 sobre la competició de motociclisme no es
va aprovar per unanimitat que enguany es fera en el camp de futbol sinó que va ser un acord
entre Ajuntament, el representant del Futbol i el del motociclisme.

S'aprova per unanimitat incloent el canvi referit.

2.- INFORME DE LES 24 HORES ESPORTIVES

José Manuel Sánchez Murillo diu que va ser un èxit en l'aspecte esportiu i en el de
convivència com també en assistència de públic.

Agraïx a tots els presidents, juntes directives, esportistes el seu suport i treball durant
la competició. I en especial agraïx el treball realitzat per Alberto Aracil i Ginés García.

3.- CARNET POLIESPORTIU, GIMNÀS I PISCINA

El Regidor d'Esports José Manuel Sánchez exposa la necessitat de separar la piscina
municipal del carnet del poliesportiu i del gimnàs i crear un bo especial per als mesos d'estiu
de piscina. I que els dits carnets pujarien com molt el IPC.

Antoni Sanjuan diu que no deurien pujar els carnets ja que si no entra la piscina estos
de per si ja són més cars.

José Jorge Belda diu que el que es paga a Banyeres de Mariola és molt poc.
Josep Revert manifesta que no es pot pujar per a donar més servici, sinó que el servici

s'ha de donar coste el que coste.
Carmen Vañó argumenta que un dels problemes mes greu en el poliesportiu és la

sanitat, que els servicis solen estar molt bruts i és impossible entrar en ells.
Segons José Vicente Domenech el millor seria realitzar una campanya de

conscienciació per a mentalitzar a la gent del bon ús i conservació de les instal·lacions.
A continuació hi ha un xicotet debat sobre la possible delinqüència tant en el

poliesportiu com en el poble en general i que legalment el conserge denuncie davant de la
policia local els possibles altercats que hi haja.
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4.- DESIGNACIÓ D'UN COORDINADOR ESPORTIU

José Manuel Sánchez diu que la figura del coordinador esportiu és un simple
administrador de l'esport.

Per a Juan Francisco Mas no cal un coordinador perquè els esports funcionen per ells
mateix, cada club o associació esportiva fa el treball.

Antoni Sanjuan contesta argumentant que en el cas de l'esport escolar si fa falta un
coordinador perquè funcione.

Elvira Vañó manifesta que l'esport escolar no està organitzat i que el que si que hi ha
són moltes escoles esportives en els clubs.

José Manuel Sánchez diu que es podria crear la figura del coordinador esportiu al
mateix temps que les escoles esportives, o en tot cas, potser, encara seria millor tindre
monitors abans que el coordinador.

Antoni Sanjuan planteja per a la temporada que ve, que este previst com fer funcionar
l'esport (coordinador, esport escolar, escoles esportives)

5.- DESIGNACIÓ DEL REPRESENTANT EN EL CEM DELS ESPORTISTES
FEDERATS

José Manuel Sánchez proposa a Francisco Ribera Romero perquè pot aportar
experiència.

José Jorge Belda pregunta si han de ser federats en equips de Banyeres de Mariola i
Leonardo Ferre diu que se suposa que sí.

Antoni Sanjuan exposa que esta figura no és precisa ja que tots els equips federats
estan representats en este Consell.

Al final es decidix parlar amb Francisco Ribera i si el vol pertànyer al CEM
s'aprovaria la seua inclusió.

6.- DESIGNACIÓ DEL REPRESENTANT EN EL CEM DELS PROFESSORS
D'EDUCACIÓ FÍSICA, MONITORS DIPLOMATS, ESPORTISTES DESTACATS I
ALTRES PERSONES COL·LABORADORES EN L'ESPORT

Carmen Vañó proposa al monitor de tenis Raúl Sánchez Sentana.

Josep Revert a Joan Carles Estany.

Leonardo Ferre diu que és millor esperar a una altra reunió per a vore si hi ha més
monitors, entre ells de l'esport escolar.
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S'acorda deixar en suspens esta designació.

7.- DESIGNACIÓ DEL REPRESENTANT EN EL CEM DE DISCIPLINES
ESPORTIVES QUE NO NECESSITEN USAR LES INSTAL·LACIONS ESPORTIVES

Antoni Sanjuan diu que no cal crear esta figura.

Quedant també este representant sense designació.

8.- PRECS I PREGUNTES

Antoni Sanjuan prega que es convoque a la Junta Directiva com més prompte millor
per a poder començar a treballar.

Francisco Major manifesta que el pròxim 9 d'octubre els següents esportistes:
Pedro Cortés Camarasa, Demetrio García Barrientos, Gilberto Belda Pons, Pau

Martínez Martínez, Alejo Sirera Serrano i Francisco Major Calabuig, representaran a
Banyeres de Mariola en el Campionat d'Espanya de Tir Olímpic.

També exposa la necessitat de posar ventiladors en el pavelló cobert per a l'entrega de
trofeus de les 24 hores, per a així poder abaixar la temperatura tan alta que sol haver-hi eixe
dia.

I que en el Trofeu Sant Jordi de Tir Olímpic van participar 99 persones d'altres
localitats i províncies.

Elvira Vañó se sorprén per la falta d'assistència dels Directors dels altres Col·legis,
donada la importància de l'assumpte a tractar de l'Esport Escolar.

Elvira diu que en Fundació Ribera hi havia diversos monitors de l'Ajuntament en
horari extraescolar per a la pràctica de l'esport, però que hi havia molt pocs xiquets i per tant
no es trau el partit a estos monitors. També que el professor d'Educació Física ja fa la seua
jornada laboral i que és bo que hi haja altres monitors. I al mateix temps les APAS també
tindria molt que dir respecte d'això.

José Vidal diu que el futbol sala té previst començar el 4 d'octubre tot i que encara no
és segur.

Josep Revert pregunta a Carmen Vañó sobre l'horari de l'Escola Tenis, responent esta
que de dilluns a divendres des de la 9 del matí fins a les 10:30 nit i dissabtes al matí de 9 a 14
hores. José Revert manifesta que el Club de Tenis monopolitza les pistes de tenis per l'horari
tan ampli que abraça i que haurien de prendre mesures respecte d'això com la de reduir
horaris.

Carmen Vañó argumenta que no monopolitzen res, que hi ha dos pistes de tenis i ells
juguen en només una pista, la qual, ha sigut deixada per l'Ajuntament per a poder crear
l'Escola Esportiva. L'altra pista està lliure i que això es pot comprovar preguntant al conserge
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el qual té els fulls perquè la gent amb carnet del poliesportiu que ho desitge puga reservar la
pista. I que la pista que utilitzen té un horari tan ampli perquè l'Escola Tenis té estos moments
més de 140 alumnes. I que el pressupost que maneja en estos moments el tenis és molt elevat
perquè hi ha un monitor titulat contractat pel Club de Tenis que exercix el seu treball de
dilluns a diumenge sense cap dia de descans. Que tot açò existix sense cap afany de negoci ni
de res semblant. Que si l'Ajuntament és partidari de l'Escoles Esportives Municipals el Club
de Tenis, associació sense ànim de lucre, també els és, que en el moment que l'Ajuntament
vullga assumir la seua gestió sense cap tipus de problema se la traspassem ja que l'Escola està
formada simplement perquè l'Ajuntament mai a creat Escoles Esportives i hem hagut de ser
els mateixos ciutadans els que les creem, sempre amb el seu permís.

Carmen Vañó seguix dient que si el problema és de pistes hi ha més solucions que
retallar horaris, ja que si hi ha tanta demanda en este esport, una solució viable seria la
construcció de més pistes.

També diu que en l'esport a Banyeres de Mariola hi ha coses molt importants, però la
més, és la base, l'Escola.

Josep Revert diu que ell transmet les queixes dels ciutadans i que en este cas la solució
és, la que l'Escola seguisca utilitzant només una pista quedant lliure l'altra i que es posen
cartells pel poliesportiu informant que per a reserva pista de tenis s'avise al conserge.

José Manuel Sánchez proposa el que s'incloga en l'acta d'este Consell els guanyadors
de les 24 Hores Esportives, perquè així conste i no es perden estes dades.

S’adjunta annex dels guanyadors de les 24 hores esportives

I no havent-hi més assumptes que tractar va ser alçada la sessió, sent les 22:30 hores,
de la que jo, Ernest Berenguer Pont, secretari done fe.

EL PRESIDENT EL SECRETARI.

José Manuel Sánchez Murillo Ernest Berenguer Pont


